
	
	
	
	

Protokoll styrelsemöte SFK 211028 
 
Digitalt möte 
 
Närvarande: Mia W, Maria M, Hanna RN, Sofia N, Ingrid T, Annika S 
Inbjudna: Sanna Lindqvist, Gabriella Lindqvist Utvärderingsringen 
 
1 Erfarenhetskonferensen 2022 
Statusrapport av pågående planeringsarbete. 
Alla behöver hjälpas åt med att sprida programmet i våra kanaler och nätverk! 
Ca 50 anmälningar hittills. Styrelsen behöver inte anmäla sig, endast meddela om man inte kan 
komma. Hanna och Mia kommer inte. 
MUCF bidrar med ytterligare 50 tkr. 
 
2 Årskonferens 2022 
Inget denna gång  
 
3 Årskonferens 2023 
Inget denna gång 
 
4 Resan 2022 till Kaunas 
Vi önskar få vet lite om arbetet bakom kulisserna för att bli årets kulturhuvudstad. 
Ambitiöst program släppt. Viss oro för corona. Kommunen är inte särskilt engagerade. 
Lite tidigt än att lägga vårt eget program. Vänta till efter jul. 
 
5 Skrivelse till MUCF 
Dialog kring den text som Mia skickat ut. 
Vi önskar samtal med departement om frågan. Vi kräver ingen utredning i detta läge. 
Vi för samtal med SKR och har egen fokus på frågan. Vi noterar att arbetet med utredning av 
kulturskolan har gjort skillnad. 
Syftet är att få gemensam bild på förutsättningar, hot och möjligheter. Föreslå att vi utgår från de 
Europeiska principerna. Koppla till ny lag 2023 om förebyggande ansvar.  
Ingrid önskar ett förtydligande av syftet med samtalet vi önskar få till med departementet. 
Diskussion kring vem som skriver under skrivelsen.  
Mia kommer tillbaka med en uppdaterad text. 
 
6 Utvecklingsfonden 
Hur marknadsför vi detta? 
Hanna tar frågan i samarbete med Sanna. 
 
7 Övrigt 
Regeringens uppdrag gällande översyn av politisk styrning inom kulturen. Återstart av kulturen – 
återhämtning och utveckling efter coronapandemin. 



	
	
	
	

Utredningen innehåller en mängd förslag som just nu går genom en massa kvarnar och riskerar 
att bli en tummetott. 
	 
Svenska fotbollsförbundet 
Ny anställningsform önskas av Pernilla. 
Fotbollsförbundet är inte glada åt eventuella kompromisser utifrån miljöaspekter. Men vi 
behöver bevaka behoven för barn och ungas hälsa. 
 
Årets friluftskommun 
Kenneth sitter kvar i styrelsen som utser årets friluftskommun även denna gång och sitter t.o.m. 
denna utdelning. 
Möjligt för någon att ersätta Kenneth till nästa omgång. 
 
Mail 
Styrelsemedlemmar kan få en personlig e-mailadress kopplat till SFK. 
Meddela Sanna om man vill ha. 
Funktionsbrevlåda är önskvärt. 
 
 
Vid protokollet Annika Stedner 


